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Registratienummer :  

 

 

Datum: 6 juni 2011 

 

Aan de voorzitter van de Raad. 

 

Steller(s) van de vragen:  Gerard van der Beek, fractie ChristenUnie 

 

Onderwerp: Werkzaamheden gasleiding Planetenweg, opnieuw de weg open !?! 
 

 

In het gemeentenieuws in de Heraut van 18 mei j.l. was te lezen dat vanwege het vervangen van 

een (zware) gasleiding de hoek van de Oostersingel en Planetenweg opnieuw op de schop moet 

(nb : in het artikel wordt al opgemerkt dat er dus wéér werkzaamheden op die plek moeten worden 

verricht).  

Onze fractie heeft naar aanleiding van deze mededeling de volgende vragen : 

1. Bij de uitvoering van het rioleringswerk is de verzakking opgemerkt. Waarom is dan toch 

verder gegaan met het asfalteren van dit weggedeelte als al duidelijk is dat het opnieuw 

open moet ? Dit lijkt op kapitaalvernietiging 

2. Had bijvoorbeeld een andere fasering niet op zijn plaats geweest na constateren 

verzakking ? 

3. Leveren deze extra werkzaamheden extra kosten op voor de gemeente ? 

4. Had deze verzakking op een eerder tijdstip geconstateerd kunnen worden ? 

5. Hoe verloopt de communicatie op dit punt met de omwonenden ?  

 

 

 

 

 

Toelichting 

Het dossier Planetenweg / Oostersingel kent al een behoorlijk lange doorlooptijd. Al meerdere 

keren is vanuit de raad ook gevraagd naar de communicatie richting de bewoners. 

De kans is groot dat er met onbegrip gereageerd gaat worden vanuit de omwonenden. Ook voor 

onze fractie was dit opnieuw open halen van de net aangelegde weg een verrassing.  

Zoals blijkt uit de (aanvullende) raadsvragen van de PvDA bij monde van de heer Bovens zijn er 

meer vraagtekens over de communicatie rond de werkzaamheden in dit gebied.. 

 

 

  


